
 

Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 11 oktober 2023 kl.09.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Anne-Maria Boman, Jan- Olof Karlsson, Nisse Fält, Börje Sturesson, Ingrid Angeling, 

Monica Selegran Berndt Andersson, Tommy Eklånge och Sven Svensson. 

Anmält förhinder: Annika Sturesson samt från valberedningen Rolf Pettersson och Tommy 

Ljungkvist 

 

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna och tyckte det 

var synd att inte någon från valberedningen hade kommit. 

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen.  

 

§3. Godkännande av protokoll från mötet. 

Mötet godkände föregående mötesprotokoll i befintligt skick. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

Kassören redovisade att vår ekonomi är god men vi har haft mycket utgifter sedan förra månaden och 

visade att vi nu ligger -3295 sedan förra månaden. Övrigt se vår hemsida 

Styrelsen beslutade att föreslå oförändrad medlemsavgift för kommande år vilket ska beslutats vid vårt  

kommande möte onsdagen den 25 oktober.  

Mötet godkände rapporten. 

  

§5. Våra medlemmar.  

Vi har fått tre stycken nya medlemmar men samtidigt har en avlidit. Kondoleans har skickats till 

barncancerfonden. Medlemsantalet är nu 178 st.  

- Nisse informerade om att 22 st inte har mejladress samt att 20 stycken av våra medlemmar inte har 

tillgång till sms. Styrelsen beslutade att de som inte har e-post skall få ett sms samt att de övriga 20 

fortsätter vi som vanligt att informera via utskick. 

 

§6. Skrivelser. 

Inga skrivelser rapporterades. 

  

§7. Rapporter.  

- Rapport från vårt senaste månadsmöte 48 deltagare och mycket bra underhållning. 

- 8personer besökte Pizzerian för Mat och prat torsdagen den 4 oktober. 

-Tipspromenaderna som vanligt 4 - 6 stycken och vi lägger ned i ock med denna vecka. 

 

 



- Ingrid informerade från KPR –träffen- Busshållplatsen ”kan kommunen ej gör något åt”. Vägverkets 

ansvar. – Matleveranserna via hemtjänsten kommer att bli färre och matlådorna kommer att delas ut 

för att ställas i kylskåpet, De boende har möjlighet att välja fler maträtter, ända upp till tio stycken, 

enligt det som informerades. -Finsktalande äldreboende har svårt att rekrytera finskspråkiga personal. 

- Säker@digitalt har möte i dag den 11 oktober. Vi meddelar att kyrkan skickar fakturan direkt 

till vår kassör. Kassören informerade att vi behöver informera projektledningen att vi behöver 

mer pengar för att klara de återstående träffarna. 

§8. Reserapport.  

- Jan – Olof nämnde att det finns ett antal resor på Resekompaniets hemsida en av resorna till  

”Änglagård” den 22 november är fulltecknad. 

- BBR till Torshälla är det alldeles för få anmälda. De som brukar vara med har flera hört av sig till 

Börje och meddelat att de har glömt av aktiviteten och väntar på en annons i tidningen.  

- Besöket på brandkåren beräknas bli den sista för i år och kommer att meddelas när de har fått ett 

aktuellt datum. 

 

§9. Studierapport.  

”Skapande händer” är ca 10 – 12 deltagare per gång och mycket trevligt.  

-Slöjden informerar om att årets julklapp nu är färdigtillverkad. 

 

§10. Nya frågor.  

- Underhållning onsdagen den 25 oktober ”Från Helen Sjöholm till Frank Sinatra” är bokade. 

Diskussion hur vi ska genomföra mötet och träffen där vi håller ett kort möte och därefter 

underhållning i kyrksalen och att vi bjuder in alla som har möjlighet att närvara. Pris 75:- kronor.  

- Julträffen blir den 13 december då ”Lollo” har möjlighet att komma med barnens Luciatåg som 

vanligt. 

- Ang. beslutande möte om nästa års medlemsavgift så har vi den  före konserten. 

- Nisse presenterade en utmärkt affisch om konserten men kommer att ändra lite  där det framgår att 

alla som har möjlighet är välkomna samt priset är 75:-  för samtliga. 

- Valberedningens punkt utgår. 

§11. Kommande möten. 

- Månadsträffen onsdagen den 25 oktober kl.13.00 

- I dag på eftermiddagen har Säker@digitalt sin månadsinformation. 

§12. Nästa styrelsemöte. 

Beslutades till onsdagen den 15 november kl 10.00 i vår vanliga lokal. 

 

§13. Avslutning. 

Börje tackade mötesdeltagarna för ett som vanligt trivsamt möte och avslutade med att varje 

styrelsemedlem fick ordet och framföra ”Något som man tänkt på utanför själva dagordningen”.  

 

 

Sekreterare 

   

Sven Svensson    






